
 

 

 

 

 

 

 

Vergadering schoolraad 8 februari 2023 

 

Aanwezig:  Schoolbestuur:  Schepen Trees Van Hove 

Directie:   Philippe Soens  

       Isabelle de Kriek 

    Ouderraad:   Bart Vertenten 

       Wendy Van Loo 

       Sylvie De Buck (secretaris) 

   Pedagogische raad: Els Verkerken 

       Karien De Vriese 

    Lokale gemeenschap: Arne Verliefde 

       Katrien Van De Velde 

    Verontschuldigd: Wim Verstraete 

       Karien De Vriese 

     

 

1. Goedkeuring van het vorige verslag  

In het vorige verslag dient het volgende aangepast worden: Enkel voor de school De Vaart in 

Nevele zal tijdens de pedagogische studiedag van 10 mei 2023 EHBO cursus gegeven worden. 

Voor ’t Wilgennest zal dit op een later tijdstip gebeuren. Deze cursus wordt georganiseerd door 

het Rode Kruis en is speciaal gericht op leerkrachten.  

Het verslag wordt goedgekeurd.  

 

2. Nieuwbouw Landegem ’t Wilgennest – Stand van zaken  

Komende week zullen ze proberen om de daken dicht te leggen. Nadien zal men starten met 

ventilatie en elektriciteit. De verhuis van het oude naar het nieuwe gebouw is gepland voor 

augustus 2023, zodat men dan kan starten aan de renovatie van het oude gebouw. Daar moeten 

alle ramen en zeer veel muren verwijderd worden en ook de chalet moet weg. Er is dus nog heel 

veel werk. Samengevat kan men dus zeggen dat de werken vooruit gaan, maar wel zeer 

langzaam, men startte immers al in augustus 2021. Dit is vermoedelijk deels te wijten doordat er 

telkens maar weinig werkmannen op de werf aanwezig zijn. Deze vertraging heeft ook 

consequenties voor de prijzen, want alles wordt veel duurder.  

 

3. Verkeersveiligheid Landegem en Nevele 

In Landegem worden de Kerkstraat, een deel van het dorp en de omgeving van de school 

fietsstraten. De verkeerslichten aan de school zijn toch een zeer positief punt, alhoewel er soms 



nog iemand door het rood durft te rijden.  In de Stationsstraat zal men een fietspad van 3 meter 

breed aanleggen. Aan de overkant van de straat zal een voetpad voorzien zijn, maar ook het 

fietspad zal men als voetpad mogen gebruiken.  

Voor de school De Vaart in Nevele heersen wat bekommernissen omtrent de breedte van het 

voetpad tussen bakkerij Welvaert en de school. Verder zijn er geen duidelijke plannen omtrent 

de aanleg van een fietspad tussen beide plaatsen. Wel is het zo dat het deel tussen bakkerij 

Welvaert en de school fietsstraat is, maar veel bestuurders houden zich daar niet aan. De 

directies van de verschillende Nevelse scholen zijn wel al eens samengekomen omtrent 

verkeersveiligheid rond hun scholen, maar voor de situatie rond de nieuwe voetgangersbrug 

moet men eigenlijk wachten totdat de brug al af is. Juf Isabelle zal schepen Bart Van Thuyne en 

Johan Cornelis contacteren en hun de vraag stellen hoe men de verkeerssituatie ter hoogte van 

de nieuwe voetgangersbrug ziet. In Landegem bundelen de oudercomités van de verschillende 

scholen hun krachten en hebben zij om de 3 jaren een vergadering, samen met politie, 

brandweer en dan worden alle zaken doorsproken. Eventueel kan men ook in het oudercomité 

De Vaart eens een werkgroep “verkeer” opstarten, die dan contact opnemen met de andere OC’s 

van andere scholen en dan eens een onderhoud hebben met de schepen van Mobiliteit.  

 

4. Sporthal en renovatie De Vaart Nevele 

Zoals in het vorige verslag vermeld wil de directie graag de akoestiek en isolatie van de sportzaal 

laten aanpakken. Ondertussen waren er reeds contacten met de stad Deinze en zal er dit jaar 

iemand langskomen om een plan op te stellen.  Nadat dit plan dan goedgekeurd wordt in het 

college en er subsidies/premies voorhanden zijn zal men de werken vermoedelijk in 2024 kunnen 

uitvoeren.  

In 2017 werd er door de school in Landegem subsidies aangevraagd voor hun verbouwingen. 

Deze subsidies komen echter pas na 10 jaar vrij. Als een gevolg hiervan zullen er dus in 

2026/2027 subsidies vrijkomen en zal men deze kunnen gebruiken voor een nieuwbouw voor de 

school De Vaart. De parking langs de vaart is gedeeltelijk bouwgrond (waar vroeger de gebouwen 

van de brandweer stonden): daardoor zal de stad Deinze de parking in de komende jaren 

vermoedelijk niet opnieuw asfalteren, aangezien men nog beslist heeft wat er met deze grond zal 

gebeuren. 

 

5. Verdeling van de leerlingen in het 1e leerjaar  - De Vaart Nevele 

Er heerst momenteel wat onrust bij de ouders van de leerlingen in de 3e kleuterklas: zij hebben 

vragen over de verdeling van de leerlingen in het 1e leerjaar voor het volgende schooljaar: zullen 

er dan leerlingen samen les krijgen met het tweede leerjaar. Juf Isabelle weet nog niet hoeveel 

extra lesuren ze zal krijgen. Dit wordt pas in juni 2023 beslist en pas dan kan men zicht hebben 

over de mogelijke ontdubbeling van het 1e leerjaar. Wel kan ze al zeer duidelijk stellen dat er in 

de lagere school geen graadsklassen komen, dus leerlingen van het 1e en 2e leerjaar zullen nooit 

samen in één klas zitten. 

 

6. Telling Leerlingen in Februari 2023 

De Vaart Nevele: 103 kleuters en 146 lagere school kinderen. In vergelijking met vorig schooljaar 

zijn dit 12 kleuters meer en 4 lagere school kinderen minder.  

’t Wilgennest Landegem: 175 leerlingen. Dit zijn 7 leerlingen meer dan vorig schooljaar. 

 

7. Leersteundecreet: Stand van zaken 

Momenteel werkt de school samen met het ondersteuningsnetwerk Meetjesland, maar nu is er 

een nieuwe wetgeving. In Vlaanderen zullen er verschillende ondersteuningscentra opgericht 



worden en één ervan is ondersteuningscentrum Meetjesland. De naam kan wel nog wijzigen. 

Voordeel van deze ondersteuningscentra is dat leerkrachten die via hen werkzaam zijn  vast 

benoemd kunnen worden. Dit was via de netwerken niet mogelijk. Door deze vaste 

benoemingen in de centra komen de plaatsen van die leerkrachten terug vrij in de scholen. 

Momenteel staat het decreet nog niet volledig op punt maar beide directies stellen voor om aan 

te sluiten bij ondersteuningscentrum Meetjesland omdat we nu met het netwerk al een zeer 

goede ondersteuning krijgen en een zeer vlotte samenwerking hebben. Daarom wil men met dit 

centrum willen verder werken.  

 

De schoolraad is unaniem akkoord dat beide scholen verder gaan met het 

ondersteuningscentrum die ontstaat uit het ondersteuningsnetwerk Meetjesland.  

 

8. Deconnectie. 

In beide scholen zullen er afspraken gemaakt worden tussen de directies en de leerkrachten over 

hoe vaak en wanneer men bereikbaar moet zijn per mail. Momenteel lopen de afspraken en deze 

zullen dan toegevoegd worden aan het schoolreglement. 

 

9. Aanmeldingssysteem bij de Nevelse scholen.  

Voor alle scholen waar een inschrijvingsstop geldt, dienen de inschrijvingen van nieuwe 

leerlingen via een aanmeldingssysteem te gebeuren. Ondanks het feit dat er in de school De 

Vaart geen inschrijvingsstop is, zal de school toch deelnemen aan dit systeem zodat de ouders 

ook voor onze school kunnen kiezen. De aanmelding loopt van 28 februari tot 21 maart 2023. 

Nadien zal de computer aan alle ingeschreven leerlingen een school aanwijzen. Hierbij heeft het 

moment van aanmelding geen invloed. Hierbij zal volgende volgorde van beslissing in acht 

genomen worden: 1) broer en zussen reeds ingeschreven op de school, 2) voorkeur school, 3) 

afstand tot school. Tussen 24 april en 15 mei 2023 zullen de ouders hun kinderen kunnen 

inschrijven in de school die ze toegewezen kregen. Na deze periode kunnen de ouders die niet 

inschreven in dit aanmeldingssysteem hun kinderen inschrijven in de scholen waar er nog 

plaatsen zijn. ’t Wilgennest doet niet mee aan dit aanmeldingssysteem omdat zij toch de enigste 

basisschool zijn in Landegem en ook geen inschrijvingsstop hebben. Wanneer er iets zou mis 

gaan bij dit aanmeldingssysteem zal eer een bemiddelingscommissie zijn. Hier zullen ook een 

aantal leden van OC’s in zetelen, en elk jaar van een andere school.  

 

10. Evolutie vastleggen data Communies  

De datum voor de Plechtige Communies 2024 in Nevele en Landegem zullen in juni 2023  aan de 

scholen medegedeeld worden. Voor de Eerste Communie ligt een voorstel op tafel voor alle 

scholen van Deinze: hierbij zou men afstappen van de gezamenlijke Eerste Communie die vanuit 

de scholen georganiseerd worden. Men zou eerder werken met een instapviering waarin de 

kinderen centraal staan maar voor de rest zeer gelijkaardig is aan een “gewone” 

Eucharistievering. Men vermoedt dat de vraag tot wijziging er komt op vraag op de katholieke 

scholen waar de helft van de kinderen niet meer gelovig zijn, en dus hun communie niet doen. 

Voor die godsdienstleerkrachten is het niet evident om met een halve klas een communieviering 

voor te bereiden. Bij de gemeentescholen heeft men dit probleem niet, omdat de niet-gelovige 

kinderen zedenleer volgen.   

 

 

 

 



11. Varia:  

a. Het initiatief “Oog van lekkers”: biedt wekelijks gratis fruit aan op  scholen en dit aan een 

frequentie van 1 dag/week.  Dit wordt betaald met subsidies van overheid. School De 

Vaart is op dit aanbod niet ingegaan omdat de kleuterleerkrachten het niet zien zitten 

om voor alle leerlingen het fruit te schillen. School ’t Wilgennest zal overwegen om hier 

in de toekomst mee in te stappen.  

b. Integratie van KADE in Landegem: deze integratie zal starten op 1 september 2023, ook 

al zijn de bouwwerken nog niet klaar. Leerlingen tussen 6 en 12 jaar zullen vanaf dan in 

het filiaal van Landegem muziekles kunnen volgen.  

c. Volgen veel Oekraïense kinderen les in de gemeentescholen? In Nevele startte reeds  1 

leerling in het 3e leerjaar en dat lukt prima. Na de paasvakantie zal een peutertje in de 

instapklas starten. In Landegem zijn er geen  Oekraïense kinderen ingeschreven.  

 

Volgende vergadering: 6 juni 2023 in Landegem om 19u00 (rondleiding), om 19u30 start vergadering 

 


